

Secret Science by Chiren (Pierre Plantard)
Circuit no 5, November 1959. Page 1.
(Google Translation)

The only guide in the labyrinth, Ariadne's Thread, can direct the steps of the profane from darkness to light.

Everything is in the form of symbols. Whoever knows how to interpret their hidden meaning can then understand. Human beings, always in a hurry, prefer ready-made solutions, which spare them all thought, may they remember this humble TRUTH from Victor HUGO, which seems a paradox: "What man lacks least is time."

The place that seems the most solid is perhaps the most shifting; we have a strong tendency to forget that we live on a volcano, at the centre of considerable forces. We are the speck of dust in this material universe where nothing is stable. "Everything is nothing but constant transformation," more or less violent and sudden.

Foresight should be a guarantee of solidity, because everything is accomplished according to well-defined cycles. A boatman steers the ark in the flood. How can one not turn questioning glances towards the heavens? How can one not think that in the immensity, stars can mark like an immense clock certain periods where the intensity of the circuits manifests itself, creating energy fields of a more or less high potential, to which all of nature reacts in various forms.

We are not strategists, and we are above all denominational, political and financial formations. We give to those who come to us the moral help and the

manna indispensable to the spirit. We are only messengers, addressing believers and unbelievers with the sole purpose of transmitting to them particles of TRUTH – We do not believe in ordinary and erroneous Astrology – The stars by themselves have no influence, they are points of reference in space.

In the coming months, France will shape its destiny and that of the world. It will have to choose its path. It is from France that the momentum will emerge that will shape the great tribulation to which the peoples will be subjected.

The school dispute will continue in our country and will undoubtedly become the government's primary concern in the coming weeks. What will be the outcome: victory for secular education or triumph for denominational education? Given the planetary indications, Mercury-Neptune, Mercury/Pluto, Mercury/Jupiter, on November 5, 6, and 7, one would have to be blind not to see that the dice are already cast: private education will be the winner, with the result: the resignation of the Minister of National Education.

The malaise thus established, how difficult it will be (when Jupiter/Pluto, the Sun/Uranus, then Venus/Uranus will come to sound the call of the demands of certain working classes in December) to find a solution. This climate will become formidable in January (Mars-Jupiter in Ophiuchus, one of the 13 ecliptic constellations (2), for budgetary problems; departure of the Minister of Finance? Who would replace him then? No known politician seems marked for this post!

But the most dramatic is the lunation of December 29, with Saturn, the sun and moon in Sagittarius, Mercury, Mars and Jupiter at the foot of Ophiuchus, the moment is tragic: Algeria becomes again in the foreground... next July is decisive for France and the Count of Paris...

1960 marked a year of departure, a departure from which many did not return. 1961, with the solar eclipse, saw the scourge strike beyond the shores of the Mediterranean. It was not the calamitous year of 1966, nor the glare of prestige in 1967, that would erase the lamentable event of 1968.

Is PEACE an empty word? For what represents the manufacturing value of the engines of death would bring happiness to all human beings for generations. But men do not want it. Men want to exploit men in one way or another. The exploited men revolt and direct their hatred. Hatred becomes so powerful that it submerges the world, "everything being nothing but constant transformation", calamities fall upon beings and the planet. It is the savage struggle which spares neither children, nor women, nor the elderly...

GANDHI's cry of distress no longer resonates in our ears. It no longer reaches our consciousness. Our hearts are oppressed by waiting. The gesture of the outstretched hand can become the one that strikes. Already Sudan and Russia, when the Sun and Uranus, on November 14, mark the sky from the tip of Leo to Libra, will strike the chord, then China, from January, will slowly rise like a

giant, who will begin to worry the bear, America should understand...

Some people are free not to believe us. The future will prove to them that destiny transcends men and their combinations.

Some minds believe in their superiority, the sadness lies in the fact that they are the only ones who believe it, and that one day they will be vulnerable like so many others were before them – The fall will be all the greater the higher they are.

Responsible men of all nations, it is up to you to choose the path that will decide the lives of thousands of human beings in the years to come – “YOU WILL CARRY WITHIN YOU A MORE CONSIDERABLE RESPONSIBILITY THAN EVER MEN ASSUMED IN THE PAST”. This is what this message from the heavens tells you – To the one who understands the language of symbols, all is clear. The Zodiac hides more than mere drawings, more than vulgar signs of astrology – What is the origin of the Zodiac?

.....

(2) See the Astronomical Yearbook 1959, page 85, by Camille FLAMMARION, published by the Juvisy-sur-Orge Observatory where we find a diagram of the apparent positions of the stars in the thirteen zones.

WEBMASTER'S NOTE: The Juvisy-sur-Orge Observatory was established by Camille Flammarion in 1883.

SCIENCE SECRETE par CHIREN
Circuit no 5 Novembre 1959.

Seul guide dans le labyrinthe, le fil d'Ariane peut diriger les pas du profane des ténèbres vers la lumière.

Tout se trouve sous forme de symboles. Qui sait en interpréter le sens caché peut alors comprendre. L'être humain toujours pressé, préfère les solutions toutes prêtes, qui lui évitent toutes réflexions, puisse-t-il songer à cette humble VERITÉ de Victor HUGO, qui semble un paradoxe: "Ce qui manque le moins à l'homme, c'est le temps".

Le lieu qui semble le plus solide, est peut-être le plus mouvant, nous avons une gross tendance à oublier que nous vivons sur un volcan, au centre de forces considérables. Nous sommes le grain de poussière en cet univers matériel où rien n'est stable. "Tout n'étant que constante transformation", plus ou moins violente et soudaine.

Prévoir devrait être une garantie de solidité, car tout s'accomplit suivant des cycles bien détermines. Un nautonier gouverne l'arche dans le déluge. Comment ne pas tourner des regards interrogateurs vers les cieux?

Comment ne pas songer que dans l'immensité, des astres peuvent marquer comme une immense horloge certaines périodes où l'intensité des circuits se manifeste, créant des champs d'énergie d'un potentiel plus ou moins élevé, auquel réagit la nature toute entière sous des formes diverses.

Nous ne sommes pas stratège, et nous sommes au dessus de toutes formations confessionnelles, politiques et financières. Nous donnons à ceux qui viennent à nous l'aide morale et la manne indispensable à l'esprit. Nous ne sommes que messenger, nous adressant aux croyants et incroyants dans le seul objet de leur transmettre des parcelles de VERITE – Nous ne croyons pas l'Astrologie ordinaire et erronée – Les astres par eux-mêmes n'ont aucune influence, ils sont des points de repère dans l'espace.

Dans les mois qui vont suivre, la France marquera son destin et celui du monde. Elle devra choisir sa route. C'est de la France que partira l'élan qui formera la grande tribulation à laquelle seront soumis les peuples.

La querelle scolaire se pour suivra dans notre pays, deviendra sans nul doute la préoccupation première du gouvernement dans les semaines prochaines. Quel en sera le résultat, victoire de l'enseignement laïque ou triomphe de l'enseignement confessionnel? Vu l'indication planétaire, mercure-neptune, mercure/pluton, mercure/jupiter, les 5, 6, et 7 Novembre prochain, il faudrait être aveugle pour ne pas s'apercevoir que les dés sont joués d'avance, l'enseignement privé sera le

vainqueur avec, comme résultat : la démission du ministre de l'éducation nationale.

Le malaise ainsi instauré, combien il sera difficile (lorsque jupiter/pluton, le soleil/uranus, puis vénus/uranus viendront sonner l'appel des revendications de certaines classes laborieuses en décembre) de trouver une solution. Ce climat devenant redoutable en janvier (mars-jupiter dans Ophiuchus, l'une des 13 constellations écliptiques (2), pour les problèmes budgétaires; départ du ministre des finances? Qui le remplacerait alors? Aucun homme politique connu ne semble marqué pour ce poste!

Mais le plus dramatique, c'est la lunaison du 29 Décembre, avec Saturne, le soleil et lune au sagittaire, mercure, mars et jupiter au pied d'ophiuchus, l'instant est tragique: l'Algérie redevient au premier plan ... juillet prochain est déterminant pour la France et le Comte de Paris ...

1960 marque une année de départ, d'un départ dont de nombreux ne reviennent pas. 1961 avec l'éclipse de soleil verra au-delà des rivages de la Méditerranée battre le fléau. Ce n'est pas la calamiteuse année 1966, ni l'éclat d'un prestige de 1967, qui effaceront l'échéance lamentable de 1968.

La PAIX est-elle un vain mot. Pour tant ce qui représente la valeur de fabrication des engins de mort apporterait le bonheur à tous les êtres humains pendant des générations. mais des hommes ne veulent pas. Des hommes désirant exploiter d'une façon ou d'une autre des hommes. Les hommes exploités se révoltent et orientent leur

haine. La haine devient si puissante qu'elle submerge le monde, “tout n'étant que constante transformation”, les calamités s'abbattent sur les êtres et la planète. c'est la lutte sauvage qui n'épargne ni les enfants, ni les femmes, ni les vieillards ...

Le cri de détresse de GANDHI ne résonne donc plus à nos oreilles. il n'atteint donc plus notre conscience. Nos coeurs sont oppressés dans l'attente. Le geste de la main tendue peut devenir celui qui frappe. Déjà le Soudan et la Russie, lorsque le Soleil et uranus, le 14 novembre, marqueront le ciel de la pointe du Lion à la Balance, soelleront l'accord, puis la Chine, dès janvier, lentement se lèvera comme un géant, qui commencera à inquiéter l'ours, l'Amérique devrait comprendre ...

Libre à certains de ne point nous croire. L'avenir viendra leur prouver que le destin dépasse les hommes et leurs combinaisons.

Certains esprits croient à leur supériorité, la tristesse réside dans le fait qu'ils sont les seuls à le croire, et qu'un jour ils seront vulnérables comme tant d'autres le furent avant eux – La chute sera d'autant plus grande qu'ils seront plus haut.

Hommes responsables de toutes nations, c'est à vous qu'il appartient de choisir la voie qui décidera de la vie de milliers d'êtres humains, pendant les années à venir – “VOUS PORTEREZ EN VOUS UNE RESPONSABILITE PLUS CONSIRABLE QUE JAMAIS DES HOMMES N'ASSUMERENT DANS LE PASSE”. Voici ce que vous indique ce message des

cieux – A celui qui comprend le langage des symboles, tout est clair. Le Zodiaque cache autre chose que de simples dessins. que des signes vulgaires d'astrologie – Quelle est la provenance du Zodiaque ?

.....

(2) Voir l'Annuaire astronomique 1959, page 85, de Camille FLAMMARION, publié par l'Observatoire de Juvisy où nous trouvons diagramme des positions apparentes des astres dans les treize zones.